
Zápisnica  č. 2 
zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 14.02.2019 

 
konané: v zasadačke MsR na MsÚ v Michalovciach o 14.30 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program rokovania komisie: 

1. Otvorenie 
2. Zmena rozpočtu mesta Michalovce na r. 2019 – RO č. 1 
3. Revitalizácia existujúcich komunikácií, chodníkov a parkovacích plôch mesta 

Michalovce 
4. Rôzne aktuálne záležitosti 

 
 
K bodu 1: 
Rokovanie otvoril a viedol Ing. Jozef Sokologorský, predseda FK. 
 
 
K bodu 2: 
     Materiál k bodu 2 – Zmena rozpočtu mesta Michalovce na r. 2019 - RO č. 1 predniesla Ing. 
Oľga Bereznaninová, vedúca FO. Zmenou rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1 dochádza 
k zmene rozpočtu napojením finančných prostriedkov, ktoré boli poskytnuté zo štátneho 
rozpočtu v r. 2018 a je potrebné ich buď vrátiť do ŠR, alebo ich čerpať v súlade so zmluvnými 
podmienkami od začiatku roka 2019 a tiež napojením finančných prostriedkov prijatých za 
stravné v školských jedálňach. 
      Mesto ďalej pristupuje aj k zmene bežného a kapitálového rozpočtu. 
       
 
Radovan Geci, člen FK: Môžem doplniť zmenu rozpočtu – RO č. 1, nakoľko máme urobenú 
analýzu rozpočtu? Na strane č. 3 máte sčítaciu chybu. Prečo je také markantné navýšenie 
výdavkov na rekonštrukciu MŠ Vajanského. Ide o viac ako 10% navýšenie, nejde náhodou 
o úmyselne podhodnotenú zákazku, nemal by to znášať dodávateľ?  
Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca FO: Doplnenie zmeny rozpočtu nie je teraz možné.  Týmto 
rozpočtovým opatrením sa napájajú len prostriedky zo ŠR, aktivity neuhradené v r. 2018 
a nové kapitálové výdavky, z dôvodu prípravných výziev na NFP.   
Na str. 3 nie je sčítacia chyba, ale do rozpočtu sa napája vysúťažená cena. 
Pri rekonštrukcii MŠ Vajanského sa zvyšujú FP z dôvodu prác, ktoré neboli predmetom VO 
a tieto je potrebné vykonať. 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výst., živ.prostr. a miest. rozvoja: Ide o navýšenie na 
montáž a dodávku výplňových konštrukcií okien, dverí a zasklených stien terás a vstupu, kde 
z dôvodu nepresnosti rozmerov výplní otvorov dochádza k navýšeniu ich vysprávok ako aj 
prác nad rámec výkazu výmer ako napr. zmena trás vedenia VZT, ÚVK,  ELI ich doplnenie.. 
Radovan Geci, člen FK: Na svetelnú signalizáciu mesto prispieva 25000,- € na umelecké dielo 
vyčleňuje v rozpočte 20000,- €. Mesto to dáva na rovnakú váhu? 
Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca FO: Príspevok na svetelnú signalizáciu vo výške 25 000 € je 
príspevkom na údržbu existujúcej svetelnej signalizácie pre TaZS. 
Bc. Michal Kanca: člen FK: Načo slúžia výdavky na MHD vo výške 460 000 €, komu idú príjmy 
z predaja cestovných lístkov a komu príjmy z reklamy? 
 Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca FO: Výdavky na MHD slúžia na pokrytie straty dopravcu. 
Ekonomický oprávnené náklady sú očistené o tržby z predaja lístkov a tržby za reklamu. 



Radovan Geci, člen FK: Má mesto možnosť neakceptovať neefektívnosť prepravcu, je 
prepravca ohodnocovaný na základe prejazdených km? 
Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca FO: Mesto udeľuje licenciu, linky prehodnocuje a robí 
analýzu jednotlivých liniek. Prepravca nie je ohodnocovaný na základe ceny za 1 km, aj keď 
mesto prepočítava náklady na 1 km. 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výst., živ.prostr. a miest. rozvoja: Mesto má 
s prepravcom uzatvorenú zmluvu, kde sa nejedná o zmluvný vzťah za služby ako také. 
V tomto prípade ide o úhradu straty vo verejnom záujme, je to zo zákona, robí sa aj kontrola 
po ukončení roka. Je možné aj dopravu zrušiť, napríklad mesto Sobrance MAD nemá. 
Občania sú tak viazaní na PAD. V minulosti mesto Michalovce robilo zo systému dopravcu, 
ktorý informácie sťahuje zo strojčekov jednotlivých autobusov analýzu efektívnosti MAD 
v Michalovciach. Výsledkom bolo zrušenie spojov, ktoré previezli na jednom spoji do 2,5 
cestujúcich. Išlo o spoje, ktoré mali alternatívu v PAD. Rozhodla však cena lístka, ktorá je 
v PAD vyššia, nehovoriac už o senioroch, ktorí majú cez senior kartu ďalšie zľavy. Aj takýto 
výpadok občania hodnotili negatívne. Pri snahe zrušiť čo i len jeden nerentabilný spoj bol 
v minulosti problém. Mesto sa snaží vyjsť občanom v ústrety. Cenu za 1 km máme podľa 
asociácie dopravcov v nižšej kategórii. 
Mgr. Marián Sabovčík, člen FK: Mesto by sa malo snažiť zatraktívniť MHD, aby ľudia 
nepoužívali auta. 
Radovan Geci, člen FK: Mesto by malo zvážiť pri linkách, kde chodí menej občanov použiť 
individuálnu dopravu alebo sociálny taxík. Snahou mesta by malo byť zatraktívnenie MHD,  
upustiť od lexanových zastávok aj za pomoci externých zdrojov. Výdavky vo výške 460 000 € 
na dopravu nie je veľa, mala by sa však zlepšiť kultúra cestovania. 
Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca FO: Mesto má v rámci sociálnych služieb pre občanov 
prepravnú službu, ktorú zabezpečuje firmou MOBILITES n.o.. 
 
  
Hlasovanie: za 3 zo 4 prítomných 
                      zdržal sa 1 
Členovia FK berú uvedené rozpočtové opatrenie č. 1  na vedomie a prijali stanovisko, ktorým 
odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť RO č. 1. 
 
 
K bodu 3:  
     Materiál k bodu 3 – Revitalizácia existujúcich komunikácií, chodníkov a parkovacích plôch 
mesta Michalovce v r. 2019 - 2021 – predniesla Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, 
ŽP a MR a Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca FO.  V súlade s Programom hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja mesta Michalovce na roky 2016-2025, špecifického cieľa 1.4 Dopravná 
infraštruktúra, projektového zámeru 1.4.2. Zvýšenie kvality existujúcich komunikácií 
a chodníkov, ktorého cieľom je vytvoriť bezpečné komunikácie pre peších a vozidlá plánuje 
mesto v období rokov 2019-2021 pokračovať v rekonštrukcii miestnych komunikácií, 
parkovacích plôch a chodníkov. Mesto predpokladá rekonštrukciu miestnych komunikácií 
v celkovej výške 4,67 mil. €. Rekonštrukcia by bola financovaná formou dodávateľského 
úveru, a to splátkami počas piatich rokov vždy po ukončení každoročnej etapy. 
 
Mgr. Marián Sabovčík, člen FK: Budú sa robiť chodníky na ul. Močarianskej aj po pravej 
strane? Na opravu kúpaliska nedostaneme peniaze, keď sme mesto športu? 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výst., živ.prostr. a miest. rozvoja: Pri najbližšom 
stretnutí Vás o prebiehajúcej rekonštrukcii bude informovať.  



Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca FO: Titul európske mesto športu neznamená, že mesto 
dostane finančné prostriedky, ide o zapojenie ľudí do športových aktivít. 
Radovan Geci, člen FK: Rieši Mesto,  ako dlho musí investícia do  komunikácií a chodníkov 
vydržať, aká je kvalita asfaltu? Máme podozrenie, že ide o menej kvalitné zmesi. Neuvažuje 
mesto, aby sa na chodníky nepoužívali asfaltové zmesi, ale napr. zámková dlažba, ktorá dáva 
možnosť v prípade potreby rozoberateľnosť pevných plôch? 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výst., živ.prostr. a miest. rozvoja: Mesto má na 
dodávaný materiál certifikáty našich dodávateľov. Mesto o použití zámkovej dlažby na 
chodníkoch v celom meste neuvažuje aj z dôvodu vyššej údržby. Na oddychových plochách 
a parkoch uvažuje mesto v PD Kerta a Kostolné námestie aj so zámkovou dlažbou aj s novým 
typom chodníkov ako sú mlátové chodníky.  
Radovan Geci, člen FK: Neuvažuje Mesto o napojení ul. Konečná na iný výjazd, napr. na ul.  
Kukučinova s výjazdom na dvojprúdovú cestu na Zemplínsku Šíravu? 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výst., živ.prostr. a miest. rozvoja: Prepojenie  ul. 
Konečnej je na ul. Kukučinovu, no dopravný inšpektorát rozhodol, tak ako je to v súčasnosti. 
Výjazd na dvojprúdovú cestu nie je možný, nakoľko ide o cestu 2 triedy, táto cesta je 
v správe KSK a nie mesta a muselo byť povolenie dopravného inšpektorátu. 
 
 
Hlasovanie: za 4 zo 4 prítomných 
       
  
Členovia FK berú revitalizáciu existujúcich komunikácií, chodníkov a parkovacích plôch mesta 
Michalovce v r. 2019-2021 na vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému 
zastupiteľstvu schváliť financovanie realizačného plánu rekonštrukcie miestnych 
komunikácií, chodníkov a parkovacích plôch  
 
 
   
Členovia FK si dohodli termín zasadnutia FK v mesiaci máj 9.05.2019 (štvrtok﴿ 
o 14.30 hod. 
Program zasadnutia FK bol vyčerpaný, predseda komisie poďakoval prítomným a prizvaným 
za účasť a zasadnutie ukončil. 
 
V Michalovciach, 14.02.2019 
 
Zapísala : Ing. Dana Janošová 
 
 
 
          Ing. Jozef Sokologorský 
        predseda finančnej komisie 


